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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr VII/2011 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  03 luty 2011r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad oświadczył, iż zgodnie  
z listą obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
     Zanim przystąpiono do realizacji porządku obrad zabrał głos nowy Dyrektor 
Szpitala Powiatowego w Kozienicach Pan Marek Pacyna. Kontrakt z Panem Markiem 
Pacyną został podpisany 18 stycznia 2011r.  
Dyrektor przedstawił kilka słów na temat bieżących spraw tj. uwagi organizacyjne, 
spostrzeżenia , najbliższe działanie m.in. : 
- przeniesienie wszystkich Poradni Specjalistycznych w jedno miejsce, do jednego 
budynku, co zdaniem dyrektora ułatwi to zarządzanie, oszczędność na 
rejestratorkach, pielęgniarkach, a także łatwiejszy dostęp pacjenta ( obecnie 
Poradnie rozrzucone są po całym szpitalu ). 
- uruchomienie wiele spraw systemem gospodarczym ( rozluźnienie całkowite kadry), 

- pilne remonty Poradni specjalistycznych . 
 
      W dyskusji głos zabrali:  Radny Pan Kuźnar Stanisław, Radna Pani Anna Kurp, 
Radna Pani Alicja Kordula, Radny Pan Marek Kuźmiński.  
Zwrócono uwagę na pewne kwestie związane z  : 
- zakupem  tomografu komputerowego  
- kontraktowaniem  świadczonych  usług medycznych , 
- reorganizacji szpitala, likwidacji miejsc pracy , 
- wizji finansowej Szpitala w związku z jego zadłużeniem.   
   
      W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Szpitala Pan Marek Pacyna poinformował, 
że nie rezygnuje z zakupu tomografu komputerowego, mówił o potrzebie i zakupie  
 w I kolejności.    
 Na temat kontraktowania – nie udzielił odpowiedzi  - pełną informację udzieli po 
podpisaniu umów ( kontrakt jest mniejszy o 1,5 mln zł). 
 
  Jest opracowany program naprawczy ( Uchwała Rady Powiatu, która została 
częściowo zrealizowana, a częściowo nie ). Zdaniem Dyrektora kilkadziesiąt osób 
zostanie bez pracy. Zwrócił również uwagę na  poprawę jakości świadczonych usług 
medycznych. 
Więcej informacji na temat działań nowego Dyrektora na kolejnych sesjach tj. po 
podpisaniu umów NFZ.  
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   Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
  
      Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  Rady 
Miejskiej Pan Andrzej Wołos zaproponował zmianę do porządku Sesji polegającą na 
zdjęciu projektu uchwały  w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej do 
Gminnej Rady Sportu ( być może Radni nie będą brać udziału, tylko organizacje 
pozarządowe ). 
Wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie. 
 
       Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska zaproponowała wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu ( uchwała związana z naszym budżetem na współfinansowanie zadań 
na rehabilitację zawodową i społeczną osób niepełnosprawnych oraz zakup 
specjalistycznego sprzętu medycznego dla SP ZZOZ ). 
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.     
 
       Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda  przedstawił 
porządek dzisiejszej Sesji  z uwzględnieniem przyjętych powyżej poprawek. 
 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 

 1. Otwarcie obrad.                                  
 2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.                                                                                           

     3.  Interpelacje i zapytania Radnych. 
     4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
     4.1. zatwierdzenia planów pracy Sesji Rady Miejskiej, Komisji Rewizyjnej oraz 
                Komisji stałych  Rady Miejskiej w Kozienicach na rok 2011.     
     4.2 Uchwalenie  Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Uchwały  budżetowej  
          Gminy  Kozienice na rok 2011; 

4.2.1. Informacja Burmistrza  Gminy Kozienice o założeniach Wieloletniej  
      Prognozy  Finansowej Gminy Kozienice na lata 2011 – 2014 oraz budżetu  
     Gminy Kozienice  na 2011 rok, 
4.2.2. Przedstawienie opinii RIO:  

- o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kozienice,  
- o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Kozienice projekcie uchwały 
budżetowej na rok 2011 oraz możliwości sfinansowania planowanego w 
budżecie deficytu. 

     4.2. 3.  Opinie Komisji stałych Rady, 
     4.2. 4.   Dyskusja, 
     4.2. 5.   Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej  
     4.2. 6.   Podjęcie Uchwały budżetowej na rok 2011  Gminy Kozienice. 
     4.3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu, 
     4.4. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania miejscowości  
            Aleksandrówka 
     4.5. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania miejscowości Nowiny.  
     5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
     6.  Wolne wnioski i informacje.  
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     7.  Zamknięcie obrad. 
 
          Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, 
czy ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
          Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
         Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr VI/2011 z dnia 17 stycznia  2011 został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
         W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani Ewa Malec zapytała: 
 
- Jaka będzie procedura realizacji inwestycji w zakresie budowy parkingów wzdłuż 
drogi przy blokach nr 1,2,3 w m. Świerże Górne,  aby inwestycję rozpocząć  
i zakończyć w bieżącym roku ? 
 
- Jakie są możliwości pozyskania terenu leśnego wokół cmentarza na miejsca 
parkingowe? ( obecnie przy cmentarzu tworzy się tłok ). 
 
- Czy będzie rozpoczęta realizacja inwestycji w zakresie budowy ścieżki rowerowej 
pomiędzy Kozienicami a m. Świerże Górne, jakie są możliwości realizacji 
bezpiecznej, utwardzonej ścieżki rowerowej ? 
 
Radna nawiązała do kwestii związanej z  pozyskiwaniem energii z alternatywnych 
źródeł 

- Jaka jest możliwość dofinansowania montażu solarów na posesjach 
prywatnych, możliwości przystąpienia Gminy do programu dotacji? 

Radną interesowało – jakie jest zapotrzebowanie na montaż? 
 
Radna Pani Małgorzata Kusmierczyk-Balcerek  interpelowała w sprawie możliwości 
korzystania z  bezpłatnego dostępu do internetu w punkcie informacyjnym Urzędu 
Miejskiego w Kozienicach. 
Ponadto  nawiązała do realizacji zadania zapobiegania bezdomności zwierząt  
w Gminie Kozienice. Z informacji prasowej UMiG wynika, że w roku 2010 wyłapano 
219 psów. Koszt zadania roku 2010 wynosi – 336 499 zł. Zdaniem Radnej jest to 
duża suma tzn. , że  koszt utrzymania jednego psa miesięcznie -  wynosi 150zł.  
 
Radny Pan Edward Pułkowski zapytał – czy Burmistrz Gminy wysyłał pismo  
w sprawie wykonywania remontów  dróg krajowych m.in. Warszawska, 
Głowaczowska, Lubelska ( uzupełnienie ubytków ).? 
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Radna Pani Anna Kurp zwróciła uwagę na zdeaktualizowane informacje na  tablicach 
informacyjnych  Urzędu Miejskiego na terenie miasta. Zdaniem Radnej tablice te są 
w opłakanym stanie, brakuje estetyki. Proponuje podjęcie stosownych, efektywnych  
działań w tym zakresie.     
 
 Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 
- Kiedy zostanie wykonana wycinka  obumarłych drzew ( topoli ) przy ulicy Parkowej 
od wieży pałacowej?  
- Kiedy powstanie koncepcja dotycząca rozwiązania parkowania na osiedlu Skarpa? 
- Czy są opracowane projekty techniczne na przebudowę parkingów i dróg 
dojazdowych na osiedlu Pokoju i w jakim zakresie? 

   
Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał: 
-  Kiedy będzie montaż koszy na odpady na ulicy Batalionów Chłopskich ? 
- Czy Stacja bazowa telefonii komórkowej Kozienice Południe przy ul. Radomskiej 
została włączona do użytkowania? 
Zwrócił uwagę na  brak witaczy ( lub są  postawione w miejscach niewidocznych ) 
przy wjazdach do Kozienic.  
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał: 
- Kiedy zostanie zamontowane lustro na skrzyżowaniu ulic Różana – Strumykowa  
w m. Aleksandrówka? 
 
Ad. 4.1.  
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił projekt uchwały  
- w sprawie zatwierdzenia planów pracy Sesji Rady Miejskiej, Komisji Rewizyjnej 
oraz Komisji stałych Rady Miejskiej w Kozienicach na rok 2011. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pani Anna 
Kurp zgłosiła wniosek formalny, wypracowany z połączonych dwóch komisji: 
Edukacji, Zdrowia, aby do planu Sesji Rady Miejskiej, II kwartału dopisać punkt: 
„Koncepcja promocji gminy Kozienice, w regionie, w kraju i poza jego granicami”.     
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności  
20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  
 
Projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki został przyjęty,  
w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII / 24  /2011 w załączeniu do protokołu. 
         
Ad.4.2. – 4.2.4. 
Kolejny punkt to Uchwalenie  Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Uchwały  
budżetowej Gminy  Kozienice na rok 2011; 
 
            Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu gminy, rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu  
( Uchwała Nr XLI/469/2009 Rady Miejskiej  z dnia 30 grudnia 2009r.  
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił pokrótce informacje 
o założeniach Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Kozienice na lata  
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2011 – 2014, zgodnie z załączonymi załącznikami  oraz  o budżecie   Gminy 
Kozienice  na 2011 rok, a w szczególności omówił  załączniki do projektu budżetu na 
rok 2011  tj.:  
- Planowane   dochody Gminy Kozienice na 2011r., 
- Planowane wydatki Gminy Kozienice na 2011r., 
- Przychody i rozchody  Gminy Kozienice w 2011r.  
- Fundusz sołecki w 2011r 
       Ponadto Burmistrz streścił krótko część opisową budżetu zgodnie z załączoną 
informacją do projektu uchwały budżetowej. 
Burmistrz zwrócił uwagę , że budżet  na rok 2011 został skonstruowany w oparciu  
o stawki podatków i opłat lokalnych z roku 2008. 
 
        Projekt Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Kozienice na lata  
2011 – 2014   oraz Uchwały Budżetowej na rok 2011  był omawiany i analizowany na 
posiedzeniach komisji branżowych, naradzie  u Burmistrza przy udziale 
Przewodniczącego, Z-ców Przewodniczącego Rady Miejskiej , Przewodniczących 
Komisji branżowych Rady oraz na naradzie z Sołtysami i Przewodniczącymi 
Komitetów Osiedlowych. 
 
         Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2014 oraz  budżetu 
Gminy na 2011 rok   Radni otrzymali na piśmie we właściwym terminie. 
      
         Kończąc swoje wystąpienie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka prosił 
Wysoką Radę o przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2014 oraz  
budżetu Gminy  na rok 2011r.  
 

         Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił: 
 
- Uchwałę nr: RIO-R/372/10  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 w Warszawie z dnia 06 grudnia 2010r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Gminy Kozienice  projekcie uchwały budżetowej na rok 2011  oraz  
o możliwości sfinansowania planowanego w budżecie deficytu. 
 
        Uchwała nr: RIO-R/372/10 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 06 grudnia 2010  stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.  
 
- Uchwałę Nr RIO-R/373/10 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 06 grudnia 2010r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice. 
 
         Uchwała nr: RIO-R/373/10 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 06 grudnia 2010  stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.  
 
Do przedstawionych Opinii RIO – Radni uwag nie zgłosili. 

  
        Po czym Przewodniczący stałych  Komisji branżowych, w kolejności zgodnie  
z ramowym harmonogramem pracy Komisji  przedstawili  stanowiska i opinie  
w powyższej sprawie wypracowane na posiedzeniach Komisji.  
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           Reasumując wszystkie Komisje branżowe wyraziły  pozytywną opinię 
na temat Projektu  Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Kozienice na lata  
2011 – 2014   oraz Uchwały Budżetowej na rok 2011.   
 
          Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Pan Andrzej Wołos , który przedstawił opinię o budżecie Gminy na 
rok 2011 w imieniu Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego po raz 
piąty, ale po raz pierwszy w tej kadencji Rady Miejskiej. 
Komisja pracowała wyjątkowo w miesiącu styczniu br., ale wynikało to z jesiennych 
wyborów oraz  konstytuowania się Komisji branżowych Rady Miejskiej. 
Komisje pracowały w oparciu o nową procedurę uchwalenia budżetu, która narzuca 
konkretne terminy przy rozpatrywaniu tego dokumentu.  
     „Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pracowała w trakcie 
trzech posiedzeń na których zostały poddane analizie plany finansowe jednostek 
budżetowych, szczególnie plany finansowe nowych jednostek, które w ostatnim 
czasie zostały powołane tj. Domu Kultury, Kozienickiego Centrum Kultury Rekreacji  
i Sportu, ale również wydatki w edukacji.  
        Po raz pierwszy Komisja zajmowała się wieloletnią prognozą finansową – to 
efekt nowej ustawy o finansach publicznych, która narzuciła na samorząd taki 
obowiązek. Ta prognoza pokazuje nam trend jak rosną nam dochody, wydatki w tym 
wydatki bieżące i ile środków zostaje na zadania inwestycyjne. Już dzisiaj warto 
zastanowić się jak racjonalizować i ograniczać wydatki bieżące, aby utrzymać środki 
na zadania inwestycyjne na odpowiednio wysokim poziomie.   
         Na koniec Komisja analizowała dochody budżetu, taki tryb pracy pozwolił 
sformułować wnioski i skierować większy strumień pieniędzy na inwestycje, 
szczególnie na inwestycje drogowe. 
         Budżet na rok 2011 został skonstruowany w oparciu o stawki podatków i opłat 
lokalnych z roku 2008. 
Dochody własne zaplanowano na kwotę 87 907 137 co stanowi około 65,6% 
dochodów ogółem, które zostały zaplanowane na kwotę 135 045 653 zl / dochody 
wyższe w stosunku do roku poprzedniego o kwotę około 6 mln zł. a wydatki na kwotę 
148 175 972 zl. / wydatki wyższe o kwotę prawie 11 mln zł/ , deficyt w kwocie  
14 130 319 zł zostanie pokryty z kredytów, pożyczek, obligacji komunalnych i 
wolnych środków w stosunku do lat poprzednich, deficyt jest wyższy. Ale po analizie 
Komisja nie widzi zagrożenia dla realizacji budżetu. / wyższy ok. 6 mln zł/. 
Przy omawianiu wydatków zwrócono uwagę na kilka działów, które w sposób 
znaczący wpływają na jego realizację; dział transport po poprawkach Komisji to 
kwota 1 320 00 zł, dział administracja kwota 12  393 239  co stanowi 8,36%  
/ kwota porównywalna do roku poprzedniego/, dział Oświata i Wychowanie kwota  
39 482 113 zł  z czego subwencja to kwota 17 705 170 zł – procentowy udział to 
26,6% w tym dziale / w stosunku do roku ubiegłego mamy znaczący wzrost w części 
wynika to z przekształcenia przedszkoli w jednostki budżetowe i kierowanie 
wszystkich środków przez budżet/ dział Promocja społeczna kwota 11 475 202 co 
stanowi  
7, 74% / kwota porównywalna z rokiem poprzednim/ kultura fizyczna kwota –  
11 558 700, co stanowi 7,53% całego budżetu i największy dział to Gospodarka 
Komunalna i Ochrona Środowiska kwota 40 955 292, co stanowi 27,64 % tak duże 
wydatki w tym dziale to realizacja projektu w ramach funduszu spójności. 
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        Ponieważ budżet w roku bieżącym jest uchwalony w oparciu o nową procedurę, 
wnioski nie będą głosowane na sesji. 
Komisja zgodnie z procedurą rozpatrzyła 11 wniosków komisji branżowych z czego  
5 wniosków przyjęła, kolejne 4 zostały uwzględnione lecz znaleziono inne źródło 
finansowania niż we wnioskach komisji branżowych, 2 wnioski nie uzyskały 
większości i zostały odrzucone.  
Dodatkowo Komisja wypracowała 12 wniosków , a 3 autopoprawki zgłosił Burmistrz. 
        Ostatecznie Komisja Budżetu przyjęła 20 wniosków do projektu budżetu, które  
w całości zaakceptowane przez Burmistrza i zgodnie z procedurą znalazły się 
w ostatecznym projekcie budżetu, który wszyscy Radni otrzymali na piśmie.  
        Komisja w uzgodnieniu z panią Skarbnik i Burmistrzem zwiększyła wolne środki 
o 1 mln zł i przeznaczyła je na kilka nowych zadań w dziale transport.  
Wprowadzono następujące zadania: przebudowa ulicy Kopernika, PT i budowa drogi  
Zdziczów – Opatkowice, Pt i budowa drogi w Janikowie do torów, Pt przebudowa 
ulicy Kościuszki od Hamernickiej do ulicy Waryńskiego, PT połączenia jeziora 
Kozienickiego z jeziorem opatkowickim.    
Część zadań zostało dofinansowanych m.in. przebudowa i budowa chodników  
I parkingów w mieście i gminie, modernizacja instalacji cieplnej w przychodni na 
Osiedlu Energetyki, przebudowa i rozbudowa obiektów centrum , termomodernizacja 
budynku OSP w Stanisławicach, dofinansowanie dróg powiatowych, PT i budowa 
drogi w Łaszówce oraz zwiększenie środków dla Biblioteki na projekt realizowany 
przy udziale środków z LGD. 
 
         Komisja dokonała zmian w budżecie na kwotę 2.120 000 złotych co stanowi 
1,43% całego budżetu z czego na wydatki majątkowe czyli inwestycje kwotę  
1 400 000 co stanowi 2,94%. 
       Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego wnosi o uchwalenie 
budżetu na rok 2011 w wersji przekazanej przez Burmistrza”.         
 
   W dyskusji nad powyższym tematem głos zabrali: 
 
Radny Pan Kuźnar Stanisław w swoim wystąpieniu zaakcentował sprawy pozytywne 
i negatywne. 
Pozytywne m.in. budowa Żłobka, PT i budowa sali gimnastycznej przy PSP Nr 1  
w Kozienicach, przebudowa ulicy Kościuszki od Hamernickiej do ulicy Waryńskiego, 
przebudowa obiektów Kozienickiego Centrum. 
Negatywne m.in. zbyt duże zadłużenie na 2011rok, mało środków na drogi publiczne  
( zły stan dróg ), za mało środków na pozyskiwanie bądź budowę mieszkań 
socjalnych, remont i rozbudowę Kotłowni Miejskiej.  
 
Radny Pan Andrzej Gogacz nawiązał do Wieloletniej Prognozy Finansowej,  
mając na uwadze  wydatki majątkowe, mówił o budowaniu mieszkań socjalnych  
o niższym standardzie. Zdaniem Radnego należy z tym tematem w tym roku się 
zmierzyć.   
   
Do zgłoszonych powyżej kwestii ustosunkował się Burmistrz Gminy Pan Tomasz 
Śmietanka. 
      
  4.2.5 



 8 

Następnie  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące  
projekty: 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  VII/ 25 /2011 stanowi integralną część niniejszego protokołu 
 
4.2.6 

- w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na rok 2011 Gminy Kozienice 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności  
20  Radnych został przyjęty bez uwag – jednogłośnie.  
Uchwała Nr  VII/ 26 /2011 stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
  

        W tym momencie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował 
Radnym za uchwalenie Uchwały budżetowej  na rok 2011, podziękował również tym, 
którzy przyczynili się do utworzenia budżetu.  
 
  Ad.4. 3.      
        Po czym  Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił kolejne projekty 
uchwał : 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu   
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr   VII/  27/ 2011 w załączeniu do protokołu. 
 
4.4. 
 W punkcie tym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił w streszczeniu 
projekt uchwały   

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
miejscowości Aleksandrówka. 

Powyższy projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 
Komisji stałych Rady  przy udziale przedstawicieli firmy projektowej „BUDPLAN”  
Sp. z o.o oraz przedstawicieli zainteresowanych mieszkańców.     
 
W dyskusji nad projektem powyższej  uchwały głos zabrali: 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę na niektóre zapisy w projekcie uchwały  
m.in.: 

- Str. 6 § 7 ust. 8 .” Zakaz umieszczania wolnostojących nośników 
reklamowych” 

- Str. 9 § 11 ust. 1 ppkt a: Obejmuje się ochroną planistyczną m.in. obiekt 
 „Dwór drewniany z XIX/XXw.”  
- Str. 12 §12 ust. 5 ppkt. F – „Dopuszcza się skablowanie  istniejących sieci 

elektroenergetycznych”. 
 
Radny Pan Kuźnar Stanisław zwrócił uwagę na różnicę w opłatach renty 
planistycznej, w przypadku miejscowości Aleksandrówka jest to 20%, natomiast  
w przypadku  m. Nowin - 15%. 
Wyjaśnień w powyższych kwestiach udzielili: Burmistrz Gminy Pan Tomasz 
Śmietanka, Dyrektor Wydziału UM Pani Teresa Starzyńska oraz przedstawicielka 
firmy projektowej Pani Anna Bereś.   



 9 

  Reasumując Burmistrz Gminy poinformował, iż plan jest uzgadniany z wieloma 
instytucjami,  a nie przyjmowanie tego planu blokuje się mieszkańcom realizację 
inwestycji. Lepiej zadowolić większą część mieszkańców, lepiej przy tym nie 
„majstrować” – a częściowo poprawiać. 
Zmiany w planie  mogą nastąpić wtedy, kiedy zmienią się przepisy.  
W Wyznaczonym terminie składania uwag tj. do dnia 07.10.2010r. wpłynęło 58 uwag 
z czego 32 zostało rozpatrzonych negatywnie bądź częściowo negatywnie. 
 
 

- Po przeprowadzonej dyskusji i wyjaśnieniach przystąpiono do głosowania nad 
projektem uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Aleksandrówka gm. 
Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym się. 
Uchwała Nr VII / 28 /2011 w załączeniu do protokołu. 
         
4.5 

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
miejscowości Nowiny 

 
W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali: 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał czy zainteresowani mieszkańcy otrzymają 
odpowiedź na piśmie -  na wnioski rozstrzygnięte negatywnie? 
W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Wydziału Pani Teresa Starzyńska 
poinformował, że zgodnie  z ustawą odpowiedzią jest uchwała, ale stosuje zasadę, 
że na wszystkie złożone uwagi dostaje każdy z osobna odpowiedź wraz  
z uzasadnieniem. Wszyscy poinformowani będą indywidualnie.  
 
Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał: 

- Jaki % wniosków złożonych do planu było rozpatrzonych negatywnie? 
W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Wydziału Pani Teresa Starzyńska 
poinformowała – w wyznaczonym terminie składania uwag tj. do dnia 15.10.2010r. 
wpłynęły 43 uwagi , z czego 27 zostało rozpatrzonych negatywnie bądź częściowo 
negatywnie. 
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty  przy  jednym głosie wstrzymującym się. 
Uchwała Nr  VII   /29 /2011 w załączeniu do protokołu.  
 
Ad. 5. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Dot. realizacji inwestycji w zakresie budowy parkingów przy blokach nr 1,2, 3 w m. 
Świerże Górne – inwestorem odpowiedzialnym za realizację zadania będzie 
Starostwo Powiatowe w Kozienicach. Gmina zgodnie z przyjętym budżetem 
przekaże połowę środków finansowych na realizację zadania. 
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Dot. miejsca parkingowego wokół cmentarza – W odpowiedzi Zastępca Burmistrza 
Pan Igor Czerwiński poinformował, że na dzień dzisiejszy jest brak miejsca na 
wybudowanie parkingu. W Studium jest odniesienie, że powinien być opracowany 
plan przestrzenny wokół cmentarza. Dodał, iż przed nami dalszy etap planistyczny.  
 
Dot. budowy ścieżki rowerowej Kozienice-Świerże Górne – Burmistrz Gminy 
poinformował, że wykorzystując walory przyrodnicze w latach ubiegłych przy 
współpracy z przedstawicielami Lasów Państwowych i Kozienickiego Parku 
Krajobrazowego wyznaczono system szlaków rowerowych. 
W przypadku zlokalizowania ścieżki w pasie drogowym drogi krajowej nr 79 
inwestorem może być GDDKiA w Warszawie. 
W celu budowy ścieżki rowerowej niezbędne jest dysponowanie gruntem na cele 
budowlane, co w obecnym stanie prawnym jest bardzo trudne do zrealizowania. 
 
Dot. montażu solarów na posesjach prywatnych – Gmina zamierzała w swoich 
planach opracować program dofinansowania naszym mieszkańcom montaż 
urządzeń do korzystania z energii pochodzącej ze źródeł alternatywnych ( zadanie  
w planie GFOŚ i GW w 2009r). Dofinansowanie mogło być realizowane z Gminnego  
funduszu Ochrony Środowiska   i Gospodarki Wodnej. Niestety od 2010r. 
zlikwidowano w całym kraju powiatowe i gminne fundusze ochrony środowiska  
z których można było przekazywać dotacje osobom fizycznym. Popierając 
ekologiczne inicjatywy mieszkańców, czekamy na zmiany w ustawie o finansach 
publicznych, które umożliwią przekazanie dotacji osobom fizycznym. 
Mając na uwadze zainteresowanie mieszkańców tym tematem, umieszczono 
informację o dotacji z NFOŚiGW – poprzez banki, na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego ( zakładka Fundusze z UE – informacje dla mieszkańców nt. mozliwości 
aplikowania o środki z UE). Beneficjentami tej dotacji mogą być bezpośrednio osoby 
fizyczne, wspólnoty mieszkaniowe. 
 
Dot. możliwości pozyskania środków z RPO na turystykę, rekreację –  
w harmonogramie naboru wniosków RPO WM na 2011r. przyjętym uchwałą Zarządu 
wojew. Mazowieckiego nie przewidziano naboru z działania 6.2. Turystyka  
w zakresie turystyki i rekreacji. 
W ramach ogłoszonego I konkursu z RPO WM 2007 – 2013 działanie 6.2 Turystyka 
Gmina Kozienice złożyła wniosek o dofinansowanie remontu zabytkowej oficyny 
budynku wieży, zbiornika fontanny w Zespole Pałacowo-Parkowym. Wniosek został 
zaopiniowany pozytywnie, jednak z uwagi na ograniczone środki w tym działaniu, 
dofinansowanie mogło nastąpić z ewentualnych oszczędności po zrealizowaniu 
wniosków rekomendowanych.  
 
Dot. bezpłatnej dostępności do internetu w punkcie informacyjnym Urzędu Miejskiego  
- W infopunkcie jest możliwość korzystania z internetu. 
Udostępniony będzie monitor z klawiaturą na oddzielnym stoliku po odpowiednim 
przygotowaniu łączy internetowych, zabezpieczeniu na serwerze i przygotowaniu 
sprzętu  -  uwaga zasadna.  
 
Dot. realizacji zadania zapobiegania bezdomności i utrzymania kosztów zwierząt  
w Gminie Kozienice – jest to zadanie własne Gminy realizowane na podstawie 
porozumienia z KGK Kozienice Sp. z o.o.  Zasady rozliczenia reguluje Uchwała Rady 
Miejskiej Nr XLI/47/2009 z dnia 30 grudnia 2009r. zgodnie z którą koszty wynoszą: 
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5000,00 złotych – ryczałt miesięczny na utrzymanie Miejsca Tymczasowego 
Przetrzymywania Bezdomnych Zwierząt w tym: obsługa codzienna i weterynaryjna, 
wyżywienie zwierząt, zakup środków farmakologicznych; 

- 230,00zł – koszt złapania zwierzęcia na terenie miasta 
- 250,00zł – koszt złapania zwierzęcia poza terenem miasta 
- 1000,00 zł – koszt umieszczenia zwierzęcia w schronisku plus koszty 

transportu. 
W roku 2010 wyłapano 219 psów, koszt zadania roku 2010 wynosi 336 499zł. 
( Jest to kwota porównywalna z pomocą dla rodziny )  
 
Dot. wykonywania remontów dróg krajowych – GDDKiA w Warszawie Rejon  
w Zwoleniu wykonuje remonty cząstkowe na drogach krajowych w granicach 
administracyjnych Gminy w/g potrzeb określonych przez drogomistrzów. 

 
Dot. wyglądu tablic informacyjnych Urzędu Miejskiego na terenie miasta – posiadamy 
na terenie miasta 7 tablic informacyjnych. Umieszczane są tam informacje Urzędu 
Komitetów Osiedlowych, jak informacje o posiedzeniach Rady, Komisji, zaproszenia  
i plakaty na uroczystości i imprezy organizowane przez Urząd i jednostki 
organizacyjne nieodpłatne, obwieszczenia i informacje wyborcze.  
   Planuje się  w 2011r. wymianę ściany wewnętrznej tablicy na samoprzylepną, aby 
umieszczane informacje mocowane obecnie na magnesy nie deformowały się pod 
wpływem słońca i wilgoci. 
Planujemy się także zmianę zamknięcia tablic z wahadłowych na przesuwane. 
Tablice informacyjne aktualizowane są w miarę możliwości. Informacje w zakresie 
informacji gminnych oraz wszelkich imprez umieszczane są zaraz po dostarczeniu 
Zespołowi  Promocji  Urzędu Miejskiego. Wygląd tablic to niestety efekt wandalizmu  
- w postaci naklejania ogłoszeń na szklanej powierzchni, wyrywanie szklanych drzwi 
lub wybijanie szyb. Sprawy te są zgłaszane na Policję, ale do tej pory z powodu 
braku możliwości wykrycia sprawcy – sprawy były umarzane.     
Burmistrz dodał, iż sprawą się zajmie, sprawdzi ją i wyjaśni -  są osoby 
odpowiedzialne za utrzymanie tablic w należytym  porządku -  wyciągnie 
konsekwencje.  
 
Dot. wycinki, pielęgnacji  drzew przy ulicy Parkowej -  ze względów bezpieczeństwa  
i względów estetycznych wycinka będzie realizowana. 
 
Dot. problemu parkowania na Osiedlu Skarpa – w budżecie nie uwzględniono 
środków finansowych na opracowanie koncepcji. Gmina Kozienice dysponuje 
utwardzonym i oświetlonym parkingiem w najbliższym otoczeniu os. Skarpa 
zlokalizowanego przy stadionie od strony Warszawskiej. 
 
Dot. projektów technicznych na przebudowę parkingów oraz dróg dojazdowych na 
Osiedlu Pokoju – posiadamy dwa opracowane projekty techniczne  na : 
- przebudowę parkingów i drogi dojazdowej za domem handlowym „Turysta”, 

- przebudowę drogi dojazdowej koło bloków nr 1, 2, 5.  
W dniu 01.02.2011r. odbyło się otwarcie ofert na przebudowę parkingów i drogi 
dojazdowej za domem handlowym „turysta”. 
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Dot. zamontowania koszy na odpady przy ulicy Batalionów Chłopskich – Zlecenie na 
zakup i montaż koszy ulicznych z dnia 05.11.2010r.  otrzymała KGK Sp.z o.o. 
Według oświadczenia KGK  kosze zostały zakupione, będą zamontowane przy 
sprzyjających warunkach atmosferycznych.    
 
Dot. pozwolenia na użytkowanie stacji telefonii komórkowej przy ulicy Radomskiej   
- Decyzją z dnia 07.12.2010r. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  
w Kozienicach udzielił pozwolenia na użytkowanie stacji bazowej telefonii 
komórkowej Kozienice Południe z lokalizacją na działce 3621/2 położonej przy ulicy 
Radomskiej  
w Kozienicach. Natomiast Dyrektor Wydziału UM Pani Teresa Starzyńska nie 
posiada informacji czy obiekt jest czynny.  
Burmistrz zobowiązał Dyrektora Wydziału o sprawdzenie – czy obiekt jest włączony 
do sieci i powiadomienie Radnego. 
 
Dot. witaczy przy wjazdach do miasta – Witacze są dwa, dwustronne i oświetlone, 
wykonane zostały w ubiegłym roku. 
Jeden stoi w miejscowości Nowiny na terenie przepompowni ścieków ( droga 48). 
W miejscowości Ryczywół umiejscowiony jest drugi witacz ( droga nr 79 ). 
Ze strony urzędu musi być zachowana procedura administracyjna , ażeby te witacze 
były bardziej odsłonięte -  Burmistrz ma nadzieję, że dojdzie do porozumienia  
z właścicielami drogowymi.  
 
Dot. zamontowania lustra na skrzyżowaniu ulic Różana – Strumykowa – montaż 
lustra zlecono Kozienickiej Gospodarce Komunalnej w Kozienicach w ramach 
bieżącej obsługi. Lustro zostanie zamontowane niezwłocznie po dostarczeniu go do 
siedziby KGK. Planowany termin dostawy to koniec przyszłego tygodnia.  
 
Ad. 6. 
 
   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
 
 Radny Pan Andrzej Kowalski w imieniu swoim oraz Dyrektora Biblioteki Publicznej  
w Kozienicach zaprosił wszystkich Radnych do wzięcia udziału w uroczystym 
otwarciu filii bibliotecznej w m. Nowa Wieś.   
 
 
Radny Pan Kuźnar nawiązał do zakupu tomografu przez szpital, temat wraca od kilku 
lat. Radnego interesowało dlaczego do tej pory nie ma tomografu? 
 
Radna Pani Anna Kurp sygnalizowała potrzebę postawienie tablicy informującej 
kierowców o zmniejszeniu prędkości  w Łuczynowie Nowym ( wąskie pobocze ) 
 
W odpowiedzi na powyższe Z-ca Burmistrza ds. Technicznych Pan Igor Czerwoński  
poinformował, iż droga o której mowa j.w. jest w zarządzie GDDKiA. 
Będzie skierowany w tej sprawie wniosek do GDDKiA.  
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę, że na stronach internetowych krąży 
pismo (list) do  Premiera RP od Gminy i Powiatu Kozienickiego wyrażający sprzeciw 
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formie prywatyzacji Elektrowni Kozienice podpisanego m.in.  przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Mariusza Prawdę. Radnego interesowało  

- czy to stanowisko reprezentowane było  przez samego Radnego Pana 
Mariusza Prawdę - Przewodniczącego  - czy Rady? 
 
W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że to było 
tylko pismo do premiera, to nie jest pismo, które było przedmiotem posiedzeń Rady.  

- to nie jest stanowisko Rady Miejskiej.  
 
Radnego Pana Andrzeja Gogacza również interesowało – czy to jest Pana Mariusza 
Prawdy prywatne stanowisko, czy podpisane w imieniu Rady? 
 
Radna Pani Ewa Malec poruszyła kwestię związaną ze stroną internetową Urzędu 
Gminy – strona zbyt długo się „ładuje” . Zdaniem Radnej jest jakiś problem, prosiła  
o sprawdzenie. 
Burmistrz zobowiązał Sekretarza do pisemnego udzielenia odpowiedzi na temat 
głównej przyczyny szybkości internetu – będzie to poprawione.   
      
Ad. 7. 
  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz 17 VII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
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